مصرف اوطلي الإسلامي، شركة مساهمة عليه مرخصته من مصرف الإمارات العربية المتحدة العركزي Abu Dhabi Islamic Bank Public Joint Stock Company (ADIB) is licensed by the Central bank of the UAE ( CBUAE).



IBAN

ID Number

Mobile No

AED

AED





600549/30042025005699

28-Zawaya Walk Branch

**Customer Name** 

AED

AED

5.00

ID Type

**Depositor Name** 

COMPANY EMIRATES TRANSPORT EMIRATES PUBLIC TRANSPORT AND SERVICES UAE - Identity Card

MUHAMMAD,KHUBAIB KAMRAN,MUHAMMAD,KAMRAN,,MEMON,

Transaction Date/Time Account Number / Card

30/04/2025 19:23:22

14746075

تازيخ / وقت القيد رقم الحساب / رقم البطالة

AE18050000000014746075

784200530589793

1,000.00

500.00

رقم العماب التولي رقم الهوية

رقم المعمول

التفسيل Description	Txn Ccy	مبلغ القيد Txn Amount	ستر قصرت Ex Rale	Ccy	المبلغ المعادل Equiv.Amount	
CASH DEPOSIT	AED	46,494.00	1.0	AED	46,494.00	
UAE Dirham : Forty Six Thousand Four Hundred Ninety Four only.					رهم إماراتي : فقط ستة و أربعون ألفا و أربعمانة و أربعة و تسعون	

Details		ناصيل
Customer Signature	توقيع المتعامل	
Yhulub		

Retail Banking 600543216, Priority Banking 800200, Email: customerservice@adib.com Business Banking 02-6578777, Email: adibbusiness@adib.com

Terms and Conditions	الشروط والأحكام		
<ol> <li>The cheques will be credited to the account and no withdrawal against these cheques shall be permitted until their realization.</li> </ol>	1-سيتم فيد الشيكات في الجانب الدائن من العساب ولا يمكن السعب علها حق يتم تحصيل فيمها.		
<ol><li>The Bank reserves the right to collect fees on all cheques deposited for collection and/or reverse the credit if the cheques are dishonoured.</li></ol>	<ul> <li>- يحتفظ الصرف يحفه في تحصيل رسوم على جميع الشبكات المودعة برسم التحصيل أو عكس الفيد في حالة رجموه الشبكات.</li> </ul>		
<ol> <li>When receiving any cheques for depositing, the Bank acts only as an agent of the depositor in collecting the cheques. Therefore, the Bank is not responsible for any damage or loss as a result of delay in the realisation of such cheques for any reason whatsoever.</li> </ol>	3-عند استلام أي شيكات، فإن المسرف يعمل كوكيل في تحصيلها نهاية عن المودع وبالقال فإنه غير مسؤول عن أي أضرار أو خسائر نتنج عن التأخير في نقل أو تحصيل هذه الميكات أيّا كان السبب.		
4. All cheques for deposit are accepted by the Bank on the understanding that the depositor assumes full responsibility for the genuineness and correctness of all signatures and endorsements appearing thereon.	4-بديل المسرف جميع الشيكات للإيداع، على أن يتحمل المودع كامل المسؤولية عن سلامة وصحة التواقيع والتظهرات البارزة علها.		
5. This receipt is not legally valid unless it is computer generated to ensure its authenticity.	3-لا يُعتبر هذا الإيسال فالوليًّا ما لم يكن قد أُدخلت بياناته في العيساب الآل لإنهات سمله.		
6. I/We accept that the cash withdrawals/deposit, paid/received by me/us have been counted and confirmed correct.	<ul> <li>أفيل بأن عمليات السجب/الإيداع النفدي المدفوعة/المستلمة بواسطى قد تم احتسابها وتأكدت صحبا.</li> </ul>		
7. It is understood that we are not responsible for any delay, mistake or omission of our instructions sent to our correspondents caused by the postal authorities or mutilation arising in the transmission of cables, telegrams or communication by electronic systems.	7-من المهوم أن المصيف ليس مسؤولاً من أي تا عور ، أو خطأ ، أو إفغال لتعليماته المُرسلة إلى مواسلينا يسبب السلطات الريديية . أو التصويه النائين من نقل الكايلات، أو الرفيات، أو الانصالات الإلكارولية		